
Schriftelijke vragen
Begroting

Onderwerp: schriftelijke vragen begroting 2023 

Weert, 28 oktober 2022,

Gebundelde vragen van Weert Lokaal 

PROGRAMMA 1
Al vele jaren is er aandacht voor het oneigenlijk gebruik van gronden, ook zijn
hier meermaals acties in ondernomen.

1. hoe kan het dat in verleden meerder malen acties zijn gedaan om het
oneigenlijk gebruik terug te dringen maar er toch nog zoveel percelen moeten
worden aangeschreven?

In twee jaar (2023 en 24) worden tweehonderd locaties behandeld, hiervoor is
een totaalbedrag van 576.300, - uitgetrokken. Per behandeling is dit 2881.50
euro.

2. hoe kan het dat deze kosten zo hoog zijn en waarom is zonder
aanvullende middelen het risico op verlies van gemeentelijk eigendommen
heel reëel. We hebben hier toch te maken met gemeentelijk eigendom wat niet
op legale wijze in gebruik is?

Het college wil in deze bestuursperiode minimaal 1000 woningen realiseren (autonome 
woningbehoefte is 1200). Daarnaast komt de opgave vanuit de migratie naar Weert toe en 
de taakstelling vanuit de met de provincie af te sluiten woondeal. 

Weert kent 22% sociale huurwoningen waarvan wordt gesteld dat dit aantal moet groeien. 
Hiertoe zullen gezamenlijk met Wonen Limburg geschikte locaties gezocht worden.

Bijkomende doelstelling hierbij is verder juist hetgeen te realiseren waaraan behoefte bestaat
en om gemixte woonwijken te creëren. Dit vraagt om helderheid in de aanpak om deze 
doelen te realiseren, waarbij ingegaan wordt op de volgende vragen:

3. Wat doen we ervoor om deze aantallen te behalen en hoe kan Weert de woningbouw
versnellen?

4. Hoe gaat Weert realiseren dat de markt ook daadwerkelijk bouwt voor de feitelijke 
woningbehoefte? Kennen we deze behoefte goed genoeg?

5. Hoe stuurt Weert concreet, o.a. door de nieuwbouw op de juiste plekken, op het doel 
om te komen tot evenwichtige woonwijken (qua woningvoorraad en qua 
bevolkingssamenstelling)?



Hieraan kunnen de volgende vragen gehangen worden:
6. Is het de bedoeling om actief gronden aan te kopen en uit te geven met bijbehorend 

vooraf bepaald en vastgelegd woningbouwprogramma en bijbehorende 
voortgangsplanning?

7. Is het college bereid om bij af te sluiten van exploitatieovereenkomsten verplichtend 
een woningbouwprogramma en planning vast te leggen en daar op toezien?

8. Is het college, meer specifiek, bereid om bij bepaalde exploitatieovereenkomsten 
(voldoende omvang en juiste locatie) een verplichting op te leggen dat de nieuwbouw
een te bepalen percentage sociale huur betreft (conform de regionale woondeals), 
waarbij een grondprijs (bij projecten vanuit de markt) wordt gehanteerd die passend 
is voor sociale woningbouw (dit betreft invulling van een van de Nationale 
Prestatieafspraken) en dat anders  geen planologische medewerking wordt verleend?

PROGRAMMA 2
De voedselbank is afhankelijk van donaties en van giften van supermarkten in de omgeving .
Dit is alleen maar minder geworden omdat winkels meer doen tegen voedselverspilling en 
hun producten niet meer doneren aan de voedselbank. Ze krijgen minder voedsel binnen en 
de vraag is toegenomen.

1. Wat zouden we hierin als gemeente kunnen doen? 
Valt de voedselbank bijvoorbeeld binnen de wettelijke taken van een gemeente? Of 
hebben we een subsidierelatie met de voedselbank? Werkt de gemeente samen met 
andere lokale ondernemingen om de voedselbank te ontzorgen van dit vraagstuk?

PROGRAMMA 6
Betreffende de functionaris ondermijnende criminaliteit. 

1. Hoe gaan we op het huidige moment om met dit vraagstuk? 
2. Wat is de meerwaarde van interne expertise ten opzichte van een regionale 

samenwerking? 
3. Wordt dit nu niet opgepakt door onder andere de politie en het RIEC?

Bedankt voor uw tijd,

De fractie Weert Lokaal,       


